



楊依香 (b. 1981, 基隆)

學歷

2006 大學，東海大學，台中市，台灣
2003 二專，嶺東技術學院，台中市，台灣

個展

2017 《作繭自負》，十方藝術空間，台北，台灣
2015 《越來越靠近》GAI槩藝術空間，台北，台灣
2014 《Beyond the silver lining》十方藝術空間，台北，台灣
2013 《Spirit of Travel》路易威登台北藝文空間藝術，台北，台灣

聯展

2016 PARASITE GALA，香港
ART021，上海
2015 台北藝術博覽會，台北世貿，台灣
London Calling 015，倫敦，英國
大愛無疆- 香港首屆女性藝術家博覽會，香港大會堂低座展覽廳，香港
ART SHOW BUSAN 2015 / 韓國釜山藝術博覽會，釜山國際會展中心，釜山，韓國
2014 Young Art Taipei台北國際當代藝術博覽會，台北晶華酒店，台北，台灣
Asia Art Archive，香港
2013 Forest of Illusions, 香港貝浩登畫廊
高雄獎，高雄美術館，高雄，台灣
102年雞籠美展，基隆市文化中心，基隆，臺灣
第18屆大墩美展，台中市大墩文化中心，臺中，臺灣
洄游，阿波羅畫廊，台北，台灣
第76屆臺陽美展，國父紀念館，臺北，臺灣
全國美術展，國立台灣美術館，台中，台灣
2012 第11屆桃源創作獎，桃園縣政府文化局，桃園市，台灣
恬美家園“核”必為難? - 畫家聯展，阿波羅畫廊，台北，台灣
臺南藝術博覽會，臺南新藝獎，臺南大億麗緻飯店，臺南，臺灣
高雄獎，高雄美術館，高雄，台灣
2011 S'Day藝術招待所/[末日預言]，台中市，台灣

獲獎

2019 Art Olympia雙評審獎-Florence Dericieux-Hauser & Wirth館長（紐約）/長谷川祐子 東京都現代美術館
2015 第10屆桃源創作獎，桃園縣政府文化局，桃園，台灣
2014 galleries live，telford，UK
GEISAI TAIWAN # 2，華山藝文特區，台北市，台灣
2013 國立台灣美術館青年藝術家典藏計畫，國立台灣美術館
Asia Art Archive，香港
高雄獎，高雄美術館，入圍
國立台灣美術館青年藝術家典藏計畫，國立台灣美術館
藝術銀行102年度作品購入計畫，國立台灣美術館
102年雞籠美展，基隆市文化中心，市長獎
第18屆大墩美展，台中市大墩文化中心，第一名，大墩獎
第76屆臺陽美展，國父紀念館，入選
全國美術展，國立台灣美術館，入選
第11屆桃源創作獎，桃園縣政府文化局，入選
Spirit of Travel 路易威登台北藝文空間藝術，評審特別獎
臺南新藝獎，獲選

楊依香 C.V.
Curriculum Vitae of Yang Yi-Shiang



Yi-Shiang Yang (b. 1981, Taiwan)

Education Background

2006 Tung Hai University, Faculty of Fine Arts, Taichung
2003 Ling Tung University, Taichung, Taiwan.

Solo Exhibition

2017 Building a Cocoon (Pride), GALERIEOVO, TAIPEI
2015 Getting Closer and Closer, GAI ART, TAIPEI
2014 Beyond the Silver Lining, GALERIEOVO, TAIPEI
2013 Spirit of Travel- The Ten Years, Espace Louis Vuitton Taipei Audition

Group Exhibitions

2016 PARASITE GALA , 香港
ART021 , 上海
2015 Art Taipei, Taipei, Taiwan
London Calling 015, London, UK
Infinite Love, 1st International female contemporary art exhibition, Hong Kong
2014 Forest of Illusions, GaleriePerrotin, Hong Kong
Somewhere is there on String, Crane Gallery, Kaohsiung Taiwan
Kaohsiung Awards at the Kaohsiung Museum of Fine Arts, Taiwan
2013 The Keelung Show at the Keelung Cultural Center, Keelung
The 18th Da-Dun Fine Arts Exhibition at the Da-Dun Cultural Center, Taichung
Migration , Apollo Art Gallery, Taipei
The 76th of Tai-Yang Art Exhibition at the National Dr. Sun Yat-sen Memorial Hall, Taiwan
National Art Exhibition ROC at the National Taiwan Museum of Fine Arts
The 11th Taoyuan Creative Awards at the Cultural Affairs Bureau Taoyuan County Government, Taiwan
Home Sweet Home, Say no to Nuclear, Apollo Art Gallery Taipei, Taipei
Art Tainan at the Tayih Landis Hotel, Tainan
2012 Kaohsiung Awards at the Kaohsiung Museum of Fine Arts, Taiwan
Prophecy of Armageddon, S'day Art Hostel, Taichung
The 10th Annual Taoyuan Creative Awards, Taoyuan, Taiwan
2011 GEISAI TAIWAN # 2 at the Huashan1914 Creative Park, Taipei

Grants & Awards

2019 Art Olympia Jury's special awards-Florence Derieux-Director of New York Hauser & Wirth/Yuko Hasegawa, Curator of Museum of Contemporary Art Tokyo
2015 Young Artist Collection, National Taiwan Museum of Fine Arts
2014 Keelung Art Prize, Kaohsiung Museum of Fine Arts, Taiwan

楊依香 C.V.
Curriculum Vitae of Yang Yi-Shiang



- 2013 Young Artist Collection, National Taiwan Museum of Fine Arts
Mayor Prize of The Keelung Show at the Keelung Cultural Center, Keelung 2
The First Prize of The 18th Da-Dun Fine Arts Exhibition at the Da-Dun Cultural Center, Taichung
Nominated for The 76th of Tai-Yang Art Exhibition at the National Dr. Sun Yat-sen Memorial Hall, Taiwan
Nominated for National Art Exhibition ROC at the National Taiwan Museum of Fine Arts
Nominated for The 11th Taoyuan Creative Awards at the Cultural Affairs Bureau Taoyuan County Government, Taiwan
Special Jury Prize for Spirit of Travel, Espace Louis Vuitton Taipei Awards for the Art Tainan
- 2012 Nominated for the Kaohsiung Awards, Kaohsiung Museum of Fine Arts, Taiwan
Prize for The 10th Taoyuan Creative Awards at the Cultural Affairs Bureau Taoyuan County Government, Taiwan
National Cultural and Arts Foundation 2012-2 Fellowship